
Beretning Formand Thomas Kjeldsen 
 
Vi har haft et godt år, med nye tiltag som generelt har været en succes, men der har også været 
udfordringer. 
 
Den største udfordring har været at jeg har haft mit første år som formand, og har skullet finde 
mine ben i den rolle. 
Dette ville aldrig kunne have ladet sig gøre uden AnneGrethe som næstformand og uvurderlig 
støtte. 
 
Vi forsøgte at bakke op om PRIDE i Aalborg, uden succes desværre, selvom vi havde afsat penge til 
dem. 
 
Vi arbejder kontinuerligt på at blive mere synlige rundt i regionen, dette forsøger vi at gøre ved at 
deltage ved naturmødet i Hirtshals og Kulturmødet I Nykøbing, samt deltagelse på Hjallerup 
eller/og Store Brønderslev marked. 
 
Slutteligt tak for samarbejdet med partiforeningerne i Brønderslev, Vesthimmerland og Rebild for 
værtskaberne til medlems og repræsentantskabsmøderne. 
 
En særlig tak for tålmodigheden og rygdækningen skal lyde til Melina og Annegrethe. 
 
Kammeratlige Hilsner 
Thomas. 


